
Lazy Cliché

I am very pleased that this book is becoming available outside China and being read by a larger
audience. Watching online videos, gaming, listening to music and reading online novels are
becoming the most common entertainment methods for young people in this Internet era. As a
writer of online novels, I sincerely wish that online literature will be accepted by more and more
people and that my works can bring joy and pleasure to more and more people.

This book, “Strange Life of a Cat”, records many interesting stories that happen between people and
their pets. It is a book which sets pets, such as cats and dogs, as the main subject. It is a light and
fun read. I believe you will enjoy it.

                         

Ленивый Клише

Я очень рад, что эта книга становится доступной за пределами Китая и читается более
широкой аудиторией. Просмотр онлайн-видео, игр, прослушивание музыки и чтение онлайн-
романов становятся наиболее распространенными развлечениями для молодежи в эпоху
Интернета. Как писатель онлайн-романов, я искренне желаю, чтобы онлайн-литература была
принята все большим и большим количеством людей и что мои работы смогут приносить им
радость и удовольствие.

В этой книге «Странная жизнь кота» записано много интересных историй, которые происходят
между людьми и их домашними животными. Это книга, в которой домашние животные, такие
как кошки и собаки, являются основными персонажами. Это легкое и забавное чтиво. Я
считаю, вам понравится.

http://tl.rulate.ru/book/5251/137311


